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Ea New Orleans coded teletype to Bureau, 
Dallas and Miami dated 2/20/67, as captioned. 
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Enclosed herewith are one copy each 
for the Bureau and Dallas of the following self-
explanatory documents which ere furnished to 
the New Orleans Office by 	 on 4/16/67: 

1. One type written 9 page document 

• 	

under data of 4/2/67, directed to 
Mr. E., WILLIS, Chairman, House 
Committee of Un-AmericanActivities, 
House of Representatives, 
Washington, D.C., and signed wi 
type written name Dr. CARLO / 22122t. 

plc!. One typed document of 8 pages 

• 	

& re 'entitled, "Appendix to Mr. CAR OS 
I 

	

	.,.BRINGUIER's letter of March 29,419,' 
and bearitrnature of CARLOSAUIROGA. 
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he desired to furnish. was.mostimportant to the _ ..,, 	,. 
FBI. 	 • . 

who advised that h 	s been 
cooperating with District Attorney Of ARRISON, 
Orleans Parishl, in connection with G ISON's investigation 
into captioned matter, is now f at GARRISON 
is turning against him and thatiiirwants to 
make sure that he is on record with the FBI. 

was advised of the no comment 
policy of the Bureau in connection with the GARRISON 
Inquiry and he said he was already aware of this. . . 

Accordingly, BA's CHARLES 	AMEN and 
EDWARD J. CARNEY JR. contacted  at his 
resi nce 	 Jfew Orleans. on 4/16/67. 

L6,  
in the presence of his wife,-  

rev eyed the information set fo th in 
e enclosed documents.:.. --,- -: 

•••'. 
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•••• 	. 	 3. One typed 2 page document dated 
4/15/67, setting forth list of 
questions to be asked of CARLOS 
QUIROGA during course of lie 

111- ., .. s document bears _ • 1..• - -- ...-- ,..1.,'. ' e,.'• "" 	' -• •'., 	.. . detector test. • 
',.. 	40 7.  - . t .... : ''C. . • ' . 	the signatur 	f CARLOS QUIROGA •.„.._.. .•..;•47,.., b:, - 
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1_,... ,,, 	• 	 -!**,.;-.: 04-N17114t. telephonically contacted 
the New Orleans Office on 4/16/67 and advised . • 	/. 

.,.. ' 	thetDtty Clerk that it was ver 	m drtant that 
he talk with an FBI Agent. 

as ts lY contacted by a Special Agent at which timeiiiiiiiif  
4....-4%

• - 

 ,: 	said it was *apt urgent that he talk'with an Agent 	- 
,14.... that same day and that while he could not telephonically . ..

• -'"1,, :w* .:4 .). reveal the nature of his complaint, the information • ':--:•'. ... 
411,',drrl 	• 
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GARRISO s suspicions in 
this regar are unfounded. 

said 

. 4
111:111/advised he is presently preparing 

a letter to the Director, FBI, which will set 
forth in complete detail his full 

knowledge of 
RIgON investigation into the KENNEDY asassination. said he is preparing such a letter in order he  greatly respects. 

to be 
on record with the FBI, an organization which 

ureau Agent. 	 •..  °S° information was accepted without comment by F  

, 	 . 	. 

	

stated be 'anted his identity kept 
	• 1,- confidentia an. therefore no-LUN 

is being prepared .s in connection with the enclosed documents. 

Background data concerning bothilliM 
. 	. 

and BRINGUIER is set forth in 
referenced New Orleans teletype. 

--10N-07147: ,  was interviewed by Bureau Agents on 1/5/6 , or 
 .e purpose of assessin him as a PSI 

a detective complex and 
but the Interviewing ents f 	that 	possessed 
with 
a PSIIIii 	

the file bo ng c osed following interview 
was no operated as 
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Now Orleans, Apri1,2nd., 1967- 

Mr. E: Willis 
Chairman House Committee on Un-American activities: 
House of Representatives. 
Washington, D.C.- 

Dear Sir: 

Through this letter I would like to relate to you events that 
have been going on hero in New Orleans for the past few months 
in regard to the Ness Orleans District Attorney Jim Garriconia 
investigation of a suposedly plot to kill the late President 
John F. Kennedy. 

Although I am not positive whether the events I am about to -
disclosed to you enter into your jurisdiction, I feel it is my 
duty to relate these facts to a responsible United States Govern-
ment Committee, such as the House Committee on Un-American Acti-
vities. I always have had great faith and admiration in the work 
performed by the Committee in which you are the Chairman, at the pa 
present time. • 

The following are the facts' 

HOU I KITEM ABOUT GARRISO 1 S INVBsTIGATION. 	/ 

In late December 1966, David W Ferric walked into the store; 
_ A Casa Cuba, th-t I own here in ant Orleans and asked for 'Dr.Carlos 

Brinhplerw. When I told him at I was Dr. Carlos Bringuier he - 
looked a little confused because it seems like ho was expecting 
a different type of person. I am certeins that at that moment he did 
not recall we had met in late September or 13.ginning of October of 
1961 at his house for a period of approximately 5 to 10 minutes. 
I went to his house accompanied by Mr. Sergio Arcacha Smith (then 
Delegate of the Cuban Hevolutionary:Counoll) and Hr.Carlos Quiroda. 

Since I never had a good impression of Yr. Ferrie I asked him what 
he wanted. He told me that he was interested in finding out the 
whereabouts of Mr. Arcacha, because he said that Arcacha could -
clarify some points in regard to him. 

Ferrie told me that the New Orleans District Attorney had been -
making an investigation into the assassination of President Kennedy 
and that Garrison was going to frame him (Ferris) because Garrison 
woo going to run for a higher. office and he needed some publicity. 

Then I recall tolling Mr. Ferric that he should not be nervous -
. because this is a free country and here nobody could be framed - 

without evidence. Inmeditaly Mr. Ferrie stated that in this Country 
a man could be ruined just with a bad publicity campaing against 
him.  When Ferrie realized that 

EN 	
impathize with his 
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in regard to his statements he left. 

A COMTERSATION AT NE'a ORLEANS AIRPORT. 

In the last days of December 1966 a group of cuban refuggos 
came to New Orleans from Cuba through nexico. 

At the airport waiting for the arrival of tho plane there as • 
a group of Cubans and several newsmen. I talked to S 	e 

a newsman from Channel 12 T.V. in New Orleans. During our con- 
versation and in the presence of Hr. Carlos Quiroga I mentioned 

rto him that it would be good rpm him (San de Fine) to look 
around the New Orleans District Attorney's office because as I 
explained him, there was an investigation going on in regard. to 
the aaaassination of President Kennedy: 

I would like to point out that on this particular day I was -
under the impression that the investigation of 4r. Garrison was 
trying to find links of Oswald and the Communists. 

Kr. Sam de Pino told me that he already knew about the investi-
gation and even more, that he had been supplying some informa-
tion to the District Attorney's office. 

CUBANS INTEHROGATED EY THE DISTRICT ATTOMEI'S OFFICE.  

During the following weeks I learned that some cuban refugees 
hakbeen interogeted by, the District Attorney. One of tham who 
was not in the United States at the timeof the azsassination 
was so nervous about the interrogation that a mutual friend told 
me that the poor man took a whole bottle of tranquilizers that 
same night and his family had to call a physician to take care 

of him. 

Antlbher cuban Mr. Carlos Quiroga, was also questioned by the 
District Attorney's office. The District Attorney Mr. Garrison 
himself tried to implicate him (Carlos Quiroga) with Oswald. 
Please refer to the appendix to my letter In regard to this -
matter.- 

AGEVT  VOLZ VISIT flY STORE-  FIRST TIME- 

Around the end of January agent Vole from the District Attorney's 
office visited me at my store and was asking me questions in -
regard to my testimony to the Warren Commission. He was particu-
lery interested in what I could know in regard to Mr. Sergio Ar-

ceche Smith, former pelegate of the Cuban Revolutionary Council 
in New Orleans. 

AGENT VOLZ VISIT MY STORE -SECOND TIME- 
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Few days later Agent Volz returned to my store and asked me if 
I could go with him to the District Attorney's offices because 
they wanted to question me. This happened on a saturday after-
noon. When we arrived at the offices of the District Attorney 
they took me into a small room that has a mirror in a wall. 
inmediately figured that the mirror was a one way mirror. 

Several investigators were there, among them was fir. James -
A/cock. They started the questioning in a nice way but a few 
minutes later I found out thatalAsteed of being a witnness with 
deqre to cooperate I was altOst an accused person. I requested 

the' interrogators to stop/for a second because they wererall 

//
ong. They were particylary interested in Mr. Sergig/Arcacha 

Smith, and lir. Ricardo/Davis. They were trying to t6plicate me 

in a treinirg camp tbfit Ricardo Davis had aecross Lake Pont-
chartrain in the summer pf 1963, and in which trainnin,g camp 
they assured me that Lac Harvey Oswald was seen. At one point 
they asked me if I had been there, and when I denied being at 
the training cep they told met 'How I could tell them that 
when there arc witnesses who say that they had seen me there. 
• MY reply was simple and to the pointtaIf any person testify 
-that, then that person has to be a liar or a o.o.b.° 

VISIT OF BOB HEAD AND FRED.  

On one of the following days I met on the street of my store 

two amerienns that I had previously met at a bar (New World) 
1 	on the night of september lst.1966. That night there was at  

Owaganda film for the Viet Cons to be exhibited. I asked 
Carlos Quiroga to go that night too in order that we could - 
debate and destroy their view point. When Carlos Quiroga - 
arrived at the bur he inmediately reported our presence and. 
our reasons for being there to a friend of him in the Intelligence 
Divinlon of the New Orleans Police Department. I debated the 
organizers of this conmunist group at that meeting. In fact 
one of those who stated publicly that he was a communist was 
a young man/dilich I just know by the name of FRED. The Ether 
one in Balg/NEAD. who uas the organizer of a demostrstion - 
againnt e Viet Nam war in front of the Jung Hotel during a 
seminary of the State Department about the foreign policy of 
the United States, that was hel on November 1966.- 

When we met on the street we started talking and after a while Bob 
Head left but FRED came inside my store. We started discussing 
communism, which discussion lasted for hours, then the conver-

sation changed to the assassination of the late President Ken-

nedy. 

 

 To my atonishment, Fred's thesis about the assassination 

was exactly the same thesis that Mr. Garrison himself had told 

Mr. Carlos Quiroga in two previous occasions and Quiroga had 



already advised me of it. The assassination of President. 

Kennedy was the result of an anti-castro plot! 

CONVERSATION 0? A JUDG3 AT A PARTY 

Just a few days later Carlos quiroca called me to let me 

know that a friend of him fellow worker in the office where 

he works had attended a party the night before. At this party 

there was also a New Orleans Judge. According.  to Quiroga's 
friend the Judge stated at the party that soon an investigation 
by Nr. Garrison in regard to the President Kennedy's assassi

-

nation would be publisizod in Life Magazine in an exclusive 

article. 

The investigation would result in the involvmsnt of cuban - 

refuEecs. Please note that this happened prior to the exposure -
12f Mr. Garrison's investigation in the New Orleans newspaper 

New Orleans States Item". 
-• 	. 

!OEN I ?.ET ER. :IN GAEKISOK IN PERSON  

On Februnry 13th., 1967 I decided that it would be a good -
idea if I would have the opportunity to talk in person with 

Mr. Garrison. I had been in this city for six years and I -

could help him to clarify any doubt or misinfor:Dation that may 
have bean given to his in regard to any person or persons tha

t 

recould have knoun. Be3ide this, I thought it was necessary to 
atop rumors about the involvement of Cul:on refuggce in the -
assassination that could hurt not only the cuban refugees in 

this Country, but could also hurt amerioana and even the United 
Staten itself. 

On this date I called Mr. Vclz and I esked him to arrange and 
interview with Mr. Garrison. A few minutes later Mr. Volz re-
turned my call and told me that Mr. Garrison would be delighted 

to talk to me on the next day. 

On February 14th.. 1967, I arrived at Mr. Garrison's office 
and I wac first received by Mr. Alcock and other irvestigntors: 

I started explaining them about the rumors and the statement of 
the Judge at the party and how the communists were going to us

e 

this investigation to discredit the image of the United State
c 

all over the world. Minutes later Mr. Jim Garrison arrived at
 

Ole office and finally I was introduced to him. 

I was completely sure that as soon as I could talk to Hr. — 
Garrison. everything would be ended. But apparently

 at this 

• 
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time is when everything started. Hinutta later Hr. Garrison 
started to outline his case to me. Jim Garrison stated, plain 

and cool, that Lee Harvey Ocwald was not a communist, but 	 ►  
instead, Oswald (according to Garrison) vac really an ANTI-

COMUNIST. Re continued explaining his thesis and stated that 
.. Ocuald was brought to Few Orleans by the CONSERVATIVES. I 

clearly recall that 11r. Garrison at one point refferred to the 
conservatives as aPatriotsn using a very ironic accent in - • 
pronouncing that particular word. Garrison then stated th

e - 

name of a person who, according to him, had brought LEE HARVEY 	4 

033hLD to New Orleans. I Have never met this person but 
he - 

also showed to me a list of anti-Castro americans on which 

appeared this person's name. On this list there were also two 
Cuban names. The only ones that I recognized on the list, were 
the tuo cube na which I had previously met in New Orleans; 

Inmediatly afoterwards Hr. Uarrison asked no if I knew a 'Clay . 

Bertrand*. I explained him how I had heard about that na
me 

when I was bebng questioned by the Secret Service just after 

• the assassination in regard to what I knew pertaining Lee - 
;Harvey Gewald. Then Hr. Garrison showed me a picture of Clay 

• Shaw'', and asked me if I kneu him. Hy answer was the truth 
that is I had never ne Mr. Clay Shaw before. Antner picture 
that was shown to me was one of a man they identified as

 Hr. 

Guy Bannister, a person whom I had never met but that I 
had 

heard that at one time was a member of the FBI, later head of 

the Police Department, and positively a conservative anti
com-

munist. AnSther person mentioned to me was Hr. Carlos-Earquez, - 

srformer Cuban consulin Neu Orleans who had died some ye
ars 

ago. 

At that moment I told Hr. Garrison that his thesis was the - 
most ridicoulous thing that I had ever heard in my life. I 
also told him that I knew that his investigation no only wan 

. going to finish in ZERO, because I had mot Oswald, and I was 

sure that Oswald was a Communist, but that in the meantime the 

communists were going to use all the rumors around the i
nves-

tigation to smear the cuban refugees and hurt the image o
f the 

United States around the world. I also explained to him, that 

when the investigation finish in ZERO, then the communists will 

tell the world that the Federal Government had put pressure on 

him (Garrison) not to discover th truth. At one point I told 
his investigators that they had to be stupida or they wer

e 

working for the communists; 

The situation was becoming more tense between Yr. Garriso
n and 

myself. At one point he told me that maybe somebody had teen 

fooling no. Hy reply was a follows" Maybe somebody had b
een 

fooling me but that maybe somebody was foaling him, and that 
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I did not know who was the fool Ha or Ii I also suggested 
to Mr. Garrison that it would be best if he would investigate 
those who were furnishing him with the wrong information. 

Mr. Garrison ende our conversation telling me that he would 
not discuss anything else with me unless I would volunteer 
to take a lie detector tent's. My  answer was that he could 
put me three lie detector tests, if he wanted so. 

THE LIE DETECTOR TEST.-  

Inmediatcly Garrison ordered one of his men to take me to 
another location to undergo the teat. We arrived at the -
Southern Marine and Aviation Building, 610 Poydras St; 
There I was introduced in the room Vo.309 in which are lo-
cated apparcntely two comapniess V.O.Privato Patrol Service 
and another with the name of "Gurvich System". (One of Hr. 
Garrison special agents is one named William Gurvich). There 

- they proceeds to make the lie detector test to tie. Some of the 
.questions that were asked to we were as follows, 1) If I kneu 
.1f. Arcacha and Oswald had met; 2)If I knew if Davis and Oswald 
had met; 3) IfCI knew if Carlos Quiroga and Oswald had met; 
I asked that this particular questions should be changed because 
I knew Carlos Quiroga had met Oswald on Augunt 16th., 1963 when 
ho (Carlos Quiroga) try to infiltrate Oswald's organization: 
(Please note Hr. Willis, that this is in the Warren Commission.) 
Therefore, I requested that the question be changed to the - 
rgllowings°If I knew if Carlos Quiroga had net Lee Harvey Oswald- 

• on another occasion than the one X had stated.°14)If I had met 
with Leo Harvey Oswald in any other occasions that those stated 
by me to the Warren Commietion. Other questions asked were in 
regard to Hr. Clay Shaw, Guy Bannisters and some of them I don't 
recall exactly. 

When they finished all their questions I demanded that one -
question be included in this test "If I bane-ye that the in- . 
vestigation of Hr. Garrison wan the most ridiculuos thing I 
had ever heard in my life". They emphatecally declined to ask me 
that question. 

ARCACRA SiITH CONTACTED.  

Inmediately after I left the building I decided that the best 
thing that I could do was to locate Hr. Arcacha and Ricardo -
Davis and clear this situation before the investigation would 
break out into the public. Luckly, the night before the °States ,  
Item" published the first news in regard to the investigation, 
I contacted Sergio Arcacha Smith in Dallas, Texas, by a long -
distance telephone call. Arcacha and I had been foes since the 
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later part of 1961 and we were nbt talking to each
 other at 

the time he left New Orleans in 1962. I asked Arca
cha if he 

had ever met Lee Harvey Oswald. als Gnawer was NO.
 Then I 

explained tc him that comebody had told the Yew Orleans Dis-

trict Attorney that he (Arcacha) had had meetings 
with Oswald 

in New Orleans during 1963. Arcnchn then eNplained ma that 

. the investigators from Mew Orleans had been aski
ng his uhere-

'acute among cubans in Dallec, and that even at one time he 
openetid the door of his house and saw two of the investigators 
standing in front of his home. When he opened the door and the 

investigators saw him, they left inmediately, with
out question 

',AST TIME I WI N.R. GARRISON. 

The following saturday morning I visited Mr. Garri
son's office 

voluntarily. There I met Mr. Garrison who apologized for the 

way in which he had treated me at our previous mee
ting. R3 also 

told me that I had passed the lie detector tect superbly. In 

. fact, according to Kr. Garrison the lie detector test given to 

• me assured him that I vac telling the truth. 

I'also stated to him that I was glad that at least in the 
newspaper have not been any involvement of Cuban refugees up 

r  to that moment. Then Er. Garrison ancwereds SO FAR; 

CO ;VERSATION UITH ME. ALBERTO FOUER. 

Albert owler is a member of the Bay of Pigs Brigade and
 had 

been ppointed to help lir.- arrison in the investigation. E3 

is also Director of International Relations of the
 City of raw 

Orleenel On February 21st. Mr. Fowler came to my store and was 

expressing to me hie doubts in regard to the investigation 
itself. He stated that the Representative in Mew O

rleans of -

Life Magazine had been working with Garrison in the investigation 

since the beginning. According to Fowler, the wife
 of the Life 

Magazine representative is of a french origin and 
100; castroito, 

that is, she is a Fidel Castro sympathizer: 

According to Fowler this lady had known some information that 

he (Fowler) had only mentioned to Garrison himself
, and this lady 

had been asking him for the whereabouts of Sergio Arcacha and 

for inforzation in regard to the Christian Democratic Moemebt 

(Ricardo avis was the Delegate in 11.0.) long befo
re the ihvecti-

gation cele out to the public. Also Mr. Fowler men
tioned that 

he have had arguments with this lady which argumen
ts he had enddd 

telling her that he did not cant to talk any Wore to her because 

she was a communist. According to 14r. Fowler this 
lady also - 

represents two communist magazines from Buropel 

-- 'ca--`a•Z.... 	 z 	
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IDENTIFICATION OF JULIAN BUNEDO'S PICTURE. 

On March 9th., 1967, and investigator from Garrison's offiOe 
showed to Carlos Quiroga a picture of Ferrie with another per- 
son, which percon 1-Ir. Quiroga identified as Jullep/tuznedo, a 

ouban who had been in Now Orleana in early 1962, and who is 
a veteran of the Bay of Pigs invasion. Up to that moment Porry 
H. Rucco had not mention any name of cubana being at the "parte- -
in which the suppocadly plot ocurr at Ferriela apartment. After 

that,-  atthe time of Mr. Shaw's hearing Russo identified two Cu-

bans as being at the party one of thou wan supousedly this man 

Julian Buznedo. Later on during the week and of March/n-19, 
Russo was introduced to a friend of mine Mr. Migucytruz in Eaton 
Bouee and Russo stated to him that Julian Buznedo was at that 

party; 

In the meantime, during the week and of Ilnrch 25-26 Julian -
Buznedo was brought to New Orleans by the Diatric Attorney's 
office. Ho occupied room No.937 at the Roosevelt Hotel, and was 
questioned at th.e offices of Hr. Garrison. He denied been in - 
Meti Orleans in 1963 in which year Russo eworo tha party had been 

held. After a while he was introduced to Russo and ho(Buznedo) 

denied ever hnUing met Busso before. Then the District Attorney's 
office allow him to go back to Denver, Colorado, where he is -
living with his family. It is neccsary to point out the point 

that this men Julien Buznedo wan a veteran of the Bay of Pigs 
invasion, situation that make him p good suspect according ,to 

Mr.,Garriaon thesis. 

CONCLUSIONS.  

1) The investigation of the Now Orleans Dittriot Attorney Hr. 
Jim Garrison is directed to ry to implicate Conservatives 
americans as well as anticestro cubans in the assassinetion 
of President John F. Kennedy. 

2) As the assaaaination of President Kennedy was carried out by 
Lee Harvey Oswald, a confecced iIarxint and at one time defector 
to the Soviet Union. Garrison investigation Is just the basin 
for a tremendous effort by part of International Comnunicn to 
discredit the institutions of the United Staten all over the 
world, and possible and oven more dangerous, to pave the way 
to create a chaotic situation in this country that could bo 
used by the communists in their ambitions to take over the' 
governnont. (Sec Lane's clipping from the Time Picayune, March 
31st, 1967 page 4.) 

3) As I stated in February 14th., 1967 to Hr. Jim Garrison, his 

•., 	
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Investigation in going to and in zero because it is imposible 

to prove that the conservatives and the anti-castro cubana 

were the ones who killed Kennedy, but in the meantime he would 

be helping the communist cause through his investigation. 

4) According to what Mr. Alberto Fouler stated to uoi There is 

at least one Castro's follower who had have access at the inves-

tigation of 1r. Garrison, besidon notorious Hark Lane. 
, 

5) Mr. Garrison's statement comparing the FBI and the SPCA, and 

later stating that when the truth will be known oven the Preni-: 

dent of the United States could not sleep, are paraloll tacticta 

to those used by the communists to undernine the prestige of the 

Institutions of the United States of Aderica. 

6) hr. Jim Garrison had enough evidence to 
investigate possible 

contacts arena Oswald and pro-communists persons in this City as 

appear in the second mo:Jorandun that I deliver to hin offices (en-

closed copY),In ,this memorandum I mention 9022 names that maybe 

aro familiar to your Committees aLw.James Dombrowsky
, Bonlamin 

SMith„ Bruce Waltzer and Dr. Leonard Reinsman:" 

7) I am also enclosing testimony by Mr. Carlos
 Quirogn , who had 

been tried to be implicated in the assasination by Ga
rrison's 

office. 

8) For all the above mentioned, for the respect that wo cubana 
have.for this Country in general, and for the House - 

Committeo on tan American Activitieo-in particular, wo
 are asking 

that if you consider that the events that had been ha
ppening in 

this City of Maw Orleans shou that they could have been a
cti-

vities that are directed to hurt the credibility of t
his Country, 

hurting it and advancing the propaganda aims of internal and in-

ternational oommunisn, th9.t then you consider investigating the 

events surrounding Mr. ‘rarrison's investigation. 

Bospootfully yours'. 

Dr. Carlos Bringuier. 
P.O. Box 2506 
New Orleans, La. 70116.- 
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APPCNDIX TO MR. CP:R1.03 BRINGUIER'S L'nThR Or MARCH 29, 1957- 

Enclooed herein are events as well an facts that have • 

occured during the peat several months recording the Dist
rict 

Attorney Jim Garrison's InUenti!!ation_of the .:,:.:6:.-.c5q1A7-119#
1,:of 

the late President John F. Kennedy.L. 

' I first learned about M-. Garrieon'e investicetion in lots 
' D,-cember of 1956 when I met !r. Carlos BrinFuler and a loc

al 

newsman from Channel 12 T.V., Mr. Sam De Pino. Mr. Dringuier 
told Yr. De Pino that thnrs was an investi,,ation bein7, con-

ducted by Mr. Garrison in regard to the assaasinetion of 
the 

late President. Yr. De Pino then went on to say that ho 
had 

furnished information to Mr. Garrison in rezard to Kr. Ferrie 
and othera. 

At this ro!nt I toll Mr. De Pino that I had known Mr. 

Ferrie for sone time in the year 1951. He became ver:.
  inter-, 

feted in whit I had just said and we started tanin7 about Mr. 
Ferrie. What I did not disclose to Y.r.De Pino that ni7ht was 
confidential information about Mr. Ferris that could have

 

possibly linked Mr. 'Ferric and °staid in a plot. 

BecoUse of thn forecCing, I thoucht I could be of some 

help in the investiration and I ask.ed Mr. De Pino to cont
act 

Kr. Garrison and advise the latter that if I could be of any 

help I would be willinc to cooporate. 

Of couran, Yr. Valls, at this time,I thou-7-ht that Yr. 

_GAltrriso-!'e investIration relative to the assa:,.sinntl.on of 

the letb.Ire-ident found that the assassinrtian was the work" 

of the Communists and posaibly, Mr; Go.rlson had found real 

evidence. 
• 

Days passed and I had not he-rd a word frorn the District 

Attorney's office, it finally, on the week of January 8-15 of 
1S67, Mr. Frank Klein telenhonei my home and spoke to my 

Wife. 

Sine I was at work, Mr, Klein left a nessar.e with my wif
e 

atatin7 that ho woqld cell bac'r and speak with re later. 
At 

the early rart of the next week, 1.rosoumably the lth 
or 17th 

of January, Mr. nein telephoned n7 office where I work a
nd re-

quested if it was r.ossible for mec,to co to the District A
ttorney's 

office that 50TIO day at 2P.M.. My reply was,"Yce. 

147 conversation with ?r. Klein wts mainly centered nPound 

the trainins camp across Lake Ponchartrain; 14r. 3.1rcto Ar
eneha; -

Smith; r.r. David William Ferrie; Lee Harvey Oswald; Crusade to 

Free Cuba; and Gay Bannister. 

••■ 
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Mr. Klein told ee that Lee H. Oswald had reportedly .boon 
seen at the training camp. Ho asked me if I had known of such 
a camp. I told Mr. Klein that first of all it was almost in' 
poealble that Clawald could have been at this camp because the 
camp in question was an anti-Castro one. 

Then I wont on uxplainin- to him whet I had known about 
this matter. I told him that the way I found out about the camp 
was approximately z week borer it dicoolved. Two Cubans had 
been et 	Brinzuior's store and had just left this particular 
camp because they were diszueted with it. Xr. nrinsuier called 
me about this matter that day and I tried to help theso tee 
Cubans by paying for one of them a one-way tiCeet via Greyhound 
bus to Miami. I also gave each of them ten G20) dollars for 
expenees and molls. I also stated to Mr. Klein that I had the 
names of three Cubans who were at the camp; tiro of thee were 
military leaders and the other one was a spy who was descovered 
at the ogee. I also told him what 	'].chard Onvie ha! told 
me about the came just a few days before the came was abandoned. 
To my sur2rise Er. Klein aeRed me Is I had over been at the 
camp and my reply was the truth,"210% 

We started talkins about Mr'. Arcacha and his whorebbouts. 
I toll him that I did not know exactly when 	Arcecha had 
left the.  city, but it was presnmably around the mid5le of 1962. 
Then he reeked me if I had seen Arcache in the city in 1963. 
My answer was,"No". Then I went on explaining to Mr. Klein 
that due to the conditions in which Mr. Arcache had loft the 
city it was almost leeossible that he could have come back. 
Mr. Klein astonished me when he told 109 ha had witneeses that 

• 	Lad positively ilentifiel Mr. Sore 	Arcacha Zeith here in New,  l.° 
Orleans in the year of 1563. Furthermore, that Arcacha was 
really iivine here in New Orleans in1953. 

A few minutes later we talk7d about Yr. Ferric,. At that 
moment I told Yr. Klein that I had confidentiel information in 
regard to ::r. Ferrie beInz a Communist& Mr. Klein eae not in- 
tereeted at ell in retard to this information. We discussed 

Ferrie for some time and then the conversation chareeed to 
Mr. Gay Banninter. I told him that I had been in Mr. Bannister's 
office several times during the lste part of 1951 with Nr. 
Arcache and Mr. Ferric. Then heieneel no If I Fled ever seen 
Lee H. Ocuall In Vr. 'Bannister's office. I told him,"No". 
I also explained to him thet who ever was telline them thines 
like th-t should be investiested bee-wee Oswald, accordine to 
the Warren Coee3selon and the FBI, was in Rusnle at that time. 
I then explained to him the meeting that I had with Oswald on 
August 16,1953 when I tried to infiltrate Oswald's oreanination, 
The Fnir Play for Cuba Committee. I refered him to statements 
made by Er. Brineulor en the 'earren Commission Report, and I 
also told him that I had requested the F31 and the Secret Servile 
-not to d]sclose my name to the public, but to be kept on official • 
Eovernment stateeents beoeuee m7 father yap in jail in Cuba at 

the time and could very well be shot. -= 
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Then I told Mr. Klein that in the later part oT 1961:and 
the boginnin; of 1962 a Crusade to Free Cuba was founded here 
in New Orleans for the purpose of collecting money to liberate 
our country. I explained to him that the committee was com- 
posed of anti- Communist Americana who ware res7onsible and 
known citizens of this community. Immediately Mr. Klein told 
we , • Conaervativee. I replied very quic!:1:: that I don't 
know about that but I know for sure they were all anti-Communists. 

Winutes later ho naked te if I had ever hoard of the name 
pf Cliy Dertrand, Santana, of Torres. I told him that. I had 
nevor hoard of the names of Santana and Torrec, but 1 thousht 
I fiad hoar! of the name Bertrand before. 17y the way, Mr. Willis, 
the nerve of Vr. Bertrand was montioned to me by the FBI just 
days after the assansination of President Kennedyi but at that 
moment I could not remember where I had heard it.). Then two 
detectives brour7ht four pictures into the room. One was a 
picture of Oswald distributing Communist proparzanda in front of 
the International Trade Mart. Ittold them that I did not know 
any one of the persons in it except Oswald and furthermore, I 
had been shorn that picture by the FBI on a prcvica:s occosOon 
for the purpose of idontifyina any of those pepele. The other 
threeTicturee woro ateordin7 to Mr. Klein of Ferrie, which I 
reconized immollately, and two convicted criminals, Santana 
and Torres. I do not know any of those two criminals. 

At the end of thn meetin,..l that day I told him that 1 
wouli Fret for him all I had about the Crusade to Free Cuba, 
the names of the people at the crimp that rr. Richard Davio had 

. told me and other matters pertaininz to Mr. Arcacha, Mr. Davis, • 
agd 	also to thorn letters,wh6pnel bfiwhith I had, which-I 
-had writAen to the Prosident.of the. United Staten, Lyndon B. 
Johnson, in 1954, !.n retTard to the `Warren Commission Report 
and oy acquaintance with Oswald on Aurust 16, 1963. 

As soon to I left the District Attorney's office I had my 
doubts about tho inveatir:ation and I deoidcd to gather all the 
lhformation that I had available in order that I could dlarify 
for the Didtriat Attornc::'s office a lot of false information 
given to them by others. 

On Friday mornirv7,. January 20, 1967, I decided that the 
followln? day I would visit the District Attorner's office in 
order to brin: all the information I hai. I left my office at 
5 P.n. and about at 6oQ'clock a man knocked on the door of my 
home an.i informed mn that he was Elvin- me r Supena to appear 
at the District !,ttorney'e office on Saturday, January 21,1967 
at 12 O'clock noon. (Photostatic. Copy attached) I did not put 
much importance to 6t and I went to the office with all the 
information that I had previously collected. 

• 



Upon my arrival thoro I erne r000ivoi by Mr. Louis Ivon 
who brou'ht mo into n snsll room. Po tlla 113.7 that Mr. Corrioon 
vouli occmo very ohortly. In ohat omall room thoy hod rinsed 
a rifle with a toloacopic oirht on top of a tnblo vary noor to 

mo, in foot, If I hal wanted, I could hovo touch' It without 
oottino out of co; choir. On another toblo tbro piece'_ ricturoa 
of orioinalo. To my loft vno a ricture of the Van of Louisiana 

hao7ino. on the woll. I sot woitino with the album I brovoht 

• and tho other information 7 hal aloe. I wna loft alono In tho 
room onl the Lion: woo roloolm!.. I tried to mous c myo olf by ntudy-

ino the car on the wall from my chair. About holf an hour inter 
Xr.'Ivon came into the room and titoyed for about twenty minutes. 
Ho then rcoovod the rifle from the tohle whore it wos and Toyed 

It to the table unlor the map of Louisiana. Bcforo ho loft the 

room ho cavo co aporozioatoly ten ricturon of crim!nols 	look 

at. He orooloel that 	illorrioon would eee pc In ten pinutoo. 

About half an hour Later I woe oettino, quite on! about the whole 

thin; bocauoo I could of:o throuh tho bottom of the door leolino 

to n hall way that thoro V33 olvayo pcorlo peoloirol: by in the 
ddroctIon of Mr. Corrloon'o orfico. Then I heard a notso in 
the rood next to mlno and I noticed a mirror on a door. 
Althouot at the tind I did not thins: nnythino of It I thou-ht 
the broil. th:mo I could do wa3 tolce a nnp. Fin-117 oround 
3;30:.".., almost afCor four hours o' sittlno in tho room, gr. 
Ivor] cnoe anl told om thot 	Carrinon woo rondy to coo mo. 
Ho told me that ho hi to search no for wcopono. 	liftod my 

hanio orod oavo me a thorou-h chock. I woo no fur1ous et thin 
time that I told him that woo the way to treat people who woo° 
volantoorIns infarnot!on. Pe noload mo why I von anory tool 

- Inooliotoly roolied to hip,' I co-re to thin office to try to 

help yotor000le en! you trout 70 1110 I was a crlminol or in. 

a-prioon to Cuba. Po then toll mo -that ho d'oln't want to ra%o 

any coomonts ani that Mr. Garrison himself will moko the c0000nts 

about that. 

I lomodiotoIo at%ol Mr. Corrloon why I hail boon oubrenmod 

when I hod told :424. aoin nni oleo Mr. De lino t'oot I woul4 

c0000rate In hia invoatlootIon if thoy needod no. So lid not 

reply to any queotion and etartnd cte irtc me_ queotlono. I 
Imoodiotely 000nod the alboo thot 1 hal about thn Crosode to 
Free Cuba and I eta tea c:noloinino to hie how I oss able to 

eliolnoto frog thlo 0000ittne bnforo tt otn-toi :Tr. Ferric. I 

told Y.r. Corrioon my fool/noc /about 7errio boonuan I never did 

trust or 11:,:o h:o uhon ho woo with 	Arcache. 

Then the conv:roatt5nochonood to thn coop nornon La':e 

rontohortonin. lie nol,f,ol me what I know about tho camr. I ex-

plained to hto the polo thin: thcit I hal rroviously told rr.. 

Klein exccrt that I had brauoht with co to noolo of the three 

porsono which I ha-i promloo! to obtain for Mr. Klein a few days 
before. 
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In fnot, I hal with no a nvopsiw,r ploture of tte spy wha it 
at the cn:nr beonune,t'iz poroon brou-ht t4 do publicity In nani. 
When tho milit/ ry'pe7sonnel abonlonel the camp they brought the 

1  
spy, Fernenlo Fornanicarcenao, with thom. I 

i 
Yr. r:Irrlson tins evite, no then I gave him ny lottorn to 

the Frec — int of tho Unitol States anted Octo1:.or 6, 1964 and 
Ootober ':'?, 1964 oopimo of which are attnched '.o this letter. 
He looll at them and then rave thr.m to nr. I,:on who waz aittinc 
with us all that tins. In the meantime nr. Garrison wal looltinc 
throv7,h the elbum of Crunalo to rrea Culoa. He vas l00%inc with 
int-erect at the names of those on this committee. n..., asitsd me 
if I knew/ Gay nannInter nnl I told hi' that I did. no thon 
amkol ,o if I I:new that Oavnld used to visit Gay Uanmister l o 	." 
office,. I replied,%o". Then very oalzay ho toll ne that sup-
pose ho toll nc thnt Onwell wan n-'t a Co2mimint, but nrC.antl-
Comnunlot, whnt th.,417 I imme'llatcly toad him th't somcboly wnn 
nuts or was lyins bacauoe when 1 mot Oswald on Au:-.cot 16, 1963, 
I was °Inv/non-1 he wan a Communist; Dosideo, Oawold could not 
possibly be an nnti-Co-zunist bccnuzo all ovi&nco found about 
Oswald inlicatcl th.s.t ho unz n Cznmuniat, I ro:crmi hin to the 
Warren Coczilosion =.o,-ort. This ctart9d a very heated debate 
botwesn.Mr. CnrriGan and I. At this mozent he eeleeel me of 
beins with Ozvale, Ferrie and Arc-chit at ::nnouso'a ileotTlrant 
at Camp and Lafayette Ztracts. I told him that it was a bi!!: lice 
and it could not hnve b4an po-zible. Thcn he rcplicl that ihoro 
were some witnnsoes ”ho reco7n17e1 me tojo an belnv in thtt 
rootturont. 1 toll him that I had been in that restaurant many 

.tiros in 1961 bmtween Oztoher And rdmoomber, but that 7 hal nevor 
blen Insile that r-atnur-nt after th-t tine. I also tole. !,17. 
that wsla Very ntupil becluoo Covnld vas in 7uosin in 191 and 
not in new 3r1c-Inl. Thrh he'toll t-',), ta%Inc; the artn Lott,,r 
to the rr,,o13rnt 11-.-2ntlane! above, "When I on flnInned wIth 
this'invest!71tIln, I an 631n7 to clean M7 C35 with this." Sine° 
he wan no nasty about it, I cave him the follo-rins reply, "Then 
lir. Garrison,whnt I th:n% I'm roin-, to do whrin you finish your 
invost17stion l:, to clean ny ass with it." I also recall azi:- 
iǹ' hi= about whst he wes roin to do with the ':arren report 
and Ma rep- 	n 	:7. y we ti-e a-e n1 before. I thoufTht that thia was 
a blm .!loke and ttat someboly uno ly1n7 to him, so I startod to 
lausti. 

Then ho sorted talna-  about tho o.:mp. A few minutoo 

later he alaunol yo of balm: at t.'.'.e camp, too. Itold hio that 
I was coin-  to prove. to him thnt all th000 thinz:o w.•ro lies and 
that I would be able to prove it. He thch kinl of threatoned 
:co whoh he onid that I'd better toll him thd truth no,i bocalloo 

he wee roin- to accuso no ani brin- no before the =r' n3 Jury. 
I told his :hat I yna tellin.: him i.he truth an! that soneboly 
else vas lyins to him. Them we went into other :1.1fferent nub-
;eat° and I tried to oonvilv.le rr. Garrinon that he hat cvzrythIns 
vron an thlt I could be of such service to him. 
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. Ir. Carrinon toll Me that before I could hclr hi= I weOld 
hors to tae a lio detector tent. I tolddhlnmthat I would take 
a lio dctoctor test or troth c' rum anytimo tint 	wantod 
booluee I would nhou him ::cat I vc,a tellinc-  him vac the truth. 
He thon rokod mo if I vouli ta.:o a lie detector test at that 
moment. I told gr. CerrIson that it vac 0.7. with ne. nr. Ivan 
than loft tho room and brourht nr. Garrinon and me a cup of coffoo. 
Ho told no that the 000ld not vivo no n lie dotootor test that 
day, but that they would call me oarly Sunda; morninrP, that is, 
the nn::t dny, an then they would be able to perforia th testilin 
the afternoon. 

I loft 	Carrioon's nffSco that day and nr. :von accompanied 
me to ny car. 3Ealn ho kind of threatened T 	tellin: me that 
I bettor he tnllin-  them tho truth becauce the lie detector would 
Trove otherwice. I eot and and I naked him if hd thou.-,ht I WAX 
801e kind of a nut to rvcn write lottora to the I'realient of tho 
United Staten nnd distribute them at the Jun: :iotal in the nrcnonoo 
of :fr. Johnson :hen ho was Fiore and lio about it. !le di. not sey 
a word at all after that. I %/litel all day that Sunday but I did 
not rooelve a phone call from them. 

On 	Zanunry 75,1c57 at about 7:43 	while I was at 
a re1ative l e house so-conc called my house. ry wife tnovercd end 
the man told my wifo that he wee coin-  to kill no becnuse I had 
beet) coin-  to the District Attorney'a office scverl%1 times. 
The man told my wife th-.t he hnd IP:11r! fifty reorlo Inoone day 
and one more win rot caln---  to msko any diffe.cnle. This fric:htohod 
py wifo torribly and oho cnlled me iTood!ntely. ,t5 soon AS 

cots  home I r.-Torted the incid:nt to the FCI nnd to the Police 'Copt. 

'Mon ths.polico arr!ved I told the-a wh:' I hed heo-n threatencd -

(Pea-lune tic on!! that I htl been vilitin7 the District 'attorney's 
ofrIcc), ex.] thcy i-mndl,Itely contacted the District Attorney. 
13:a2 been once before threnteael,yearo before, by a man o-llod 
Jac% Martin, ye I told t!'", police) about It. The next %iv, on 
Tocsin:, Jen. 24, 1T57, I van 	by the Diotriet Attorney to 
brins my wifo with mP in order that she nicht be thin to lieton 
to some te7co of voices. ::hen tho played, the tare with nfrtin's 
voice, my wife 1-mcd° reeo:nired it. A few rcinoteo lator 
we sp.r,  n3%el to 27o 031 l!r. Gar :loon. Er. r;e:rrison reco:vcd us 
Wry politely and toll us tint he 'maw it was .73crtin because 
infomintion had lesked out of hi5 office to 	about my vielts 

there. Lle then arolocized for evorythinz end told M3 that he, 

'Believe! cverythin- I had told him Saturday and that it wan not 
memo-oar; for me to tae n lie detector test." 	then want on 

to relete to ro confidential In 	ttlon, uhloh I,with confllanco, 

Mr. '.:1111o, am pasein.: on to 	u. At that timo 	Garrison had 

naked me not to relate it t anyoao. 
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His theele wao al followe- 	 (fi Air Gi`•]/Iti/V/5-7-  

03A- ALD iff.D 	B20U7AIT TO NE:f1 0.11, Pkii3 Big Aris T.:Ac.:7,-XUY.i7tM3T 
WHO Cr:M5 A C :::1;1 INDUST iY II .:1E 	03'S ALD 111.3 REALLY No-r. A 
CO:SAM I ST , 	T A71 A:Fr I- CO: ti !T2 N I 5T 	H I 3 ACT 10;3 ON CANAL STREET 
AND HIS CO:::iUN I 3T ACT IV I? 1E3 	rtr..kLLY A FRONT 703 03:1 ALD 
IN °ADE T:RT 031 AL D COULD GET nITO CUBA AS A C3:.2 :UN 1ST AND 
KILL Flail C:1 33r-- 0.71'CALD VA3 B21NG BACri:D BY A ()amp OF. 
ANTI-CanJM-_'3T faMICW:S WHO ACCOaDING TO Ma. GAaRISON WZRE 

. CONSE: 	WHO B':..1,0::.:12D TO 	ORGABIZATI.DN CALLED 
uTH7  'A;IDIAN OF T:iF, CAiIBSEAN". -- 

Ho then wont on to explain that after tho plan to hill 
Castro failed, they decided to kill irosident Kennedy. He also 
told mo that one of Oho persona who was in t 	Tnoto-raph with 
Oswa711 the day ho vas distributinz t 	, niet pror,aganda 
was a Cuban by the name of'%anue 	arc 	Gonaales. He then 
told me that th5o Cuban was do nate_y implicrited becnuae there 
are pictures of this an and other Cubans behind a "billboard" 
olose to where the late ireeld,nt was shot. Ho aloe told the 
8,2=03 of two other anti-Communiat Americans,that I knew, that 
ho said were definately implicated. I was not completely shocked 
by these revelations; on the contrary, I felt pity for Mr. 
Garrison for I felt sure that somebody had been "pulling his Lee". 
I started very calmly to tell him that somebody was lyinc to him 
or tho Communist were behind the story. I asked him to make a 
thorou;h investigation in regard to ever:one connected with this 
fantaotic story. At this mectin7 	Garrison tried to die- 

oouraze me into to in- any le7a1 action against Jack flartin. 
At this name meeting I once again asked Mr. Garrison if he 
wanted me to ta'.:e.a lie detector toot, but ho replied that it 

—Wkas Wat,nececoar;. Ey wife and I then left. 

I did not hoar anythins at all about whether then had 
arrested .'ac{ Yartin or not, but I wanted them to bring him . 
in to ms',:e sure that he was the one who called cy home. 

By a coincidence I vent by the District !=orney s a offico 

on Saturday, Jan. 25, 1.()67 to bring the shocks which 	had 
made on fxsuot 1, 1c63 for the two Cubans who were at the camp 
and which 1 hal froviously stated at tho b..Tinninz of this 
letter In my conversation with ::r. Klein and alao to aok 
Garrison to Eivo roc a lie ietector test if he wanted./ Inside 
the little room where I had been on the previous 3at■;rday 

they were questionina 	Jack S. Partin. I walted.:for about 
five :TA:antes and then /Ir. Ivon c,me outside and told me that 
Martin ha! confessed that he was the one who threatened to kill - 
me on January 23, 1947, 

I ea:ced 	Ivon if it was possible that I could tald to 
Yr, Jack Martin to find out why he wanted to 'kill me. Ivon 

hesitated but then told no it was O.X. lwrilked into the room 
and Jack nertin told me that the reason why he called mo was 
that he tram drunk and did not know what Ale was saying. I then 
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r. 
rrooeeded to cross-ee-dino Jack :Inrtin in a very porEmaSIVS,  way 
in full eereement with Mr. Ivon and car. Martin himself. My 
reason for doin-, so was to find out if he was the one who had 
beentellin- 	Garrieon all those false stories; beceuse et 
one 	in 1961, he wor%od for Mr. Gay Eannister and he used 
to co quito often to Eaneuso's Reetaurent where Mr. Carrison 
hmi told re previously pooplo h 	saran me with Oswald, Ferrie, 
and A.roacha. L 

As I sterted quostio Ins Mr. MPrtin, I found out for 
certain that he was tie one. As I was completkly destroy ins* 
all of Martin'o steteeents that he had liven to the District 
attorney's office some time in November, the written testimony 
which Mr. Ivon was hallinr in his hand. 3uddonly Ivor' stopped 
me, just as ?Loftin had just told on that &reach:: hai left town 
just prior to the assessinotion. I asked him what year it was 
and he said tat the Fresilont was killed in le'42. Immodietoly 
after that Mfr. loon asl:ed liartin to ta%o a lie Detector test. 
Martin told him that he would take one on another day. Mr. 
Ivon then aeced me to leave the room and I obeyed. I waited 
outside and 'hen moments later Er. Toon cemo out of the room 
with his hanl on his gun and told me l w If this s.o.b. ohanc,es 
his mini shoot Tehet be.hai told us I'm Foins to break his 
head open". Then Mr. IvOn told mo that he wcs Coin: to tale 
that s.o.b. home. I wan shocked to see that Mr. Ivon was not 
even coinl to put Jac': Martin in jail, but, on the contras-, 
be was coin-  to eive him a rido home. I did not day a word and 
I left the offico. Later on several occasions, I reouested that 
Mr. Ivon arren:o for an appointoent with Er. Garrison about 
Jack Martin. Up to this d-te I have not been able to speak to 
Mr. Gaeriaonn about this matter at all 

- Xhatiles always puz-led me is that I-have been several 
times eftorwerde at toeir office and I have received several 
calls from them requestins my help to identify different 
people, but never have I seen nor has Mr. Garrison returned 
my calls in reCard to Jack Martin. 

Althour:h I would like to ro into detail about other 
Incidents that have occurod dorinc several other visits to the 
office of tt- o District Attorney, my time does not permit me to 
do soakt this time. But I wOnd like to point out to yoo that 
many 1.'rre7ularitiee have occurred in my presence, nnd I believe, 
that they are not in accordance with the Constitution of the 
United Stated. 

I 	 would like to point out thnt the re non why I'm, 
disolosine-confidentiel inforeation told to me by Er. Garrison 
to your coemIttoe is that he may heve riven the some information 
to the irresponsIble end left-win: author of tte boo's;",  ush to 
Judgement", Ma. MARK LUTE.. 

Sincerely yours, 

	

el- 	' 

Carlos 2viroga 
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I em hereby reqe stifle th'-t the questions

 a ted herein 

be asked to ne durine the course of the li
e-detector test, in 

regard to the preaent investieetion of the
 aseassination of the 

lato Iresident John F. Kennedy beine condu
cted by you, Pr. Jim 

Garrison, and your membero of the District Attorney's office. 

As I steted to your office investiestor, M
r. Louie Ivon, 

in a telephone conversation last nieht, Ap
ril 14, 1967, I'm 

willine to Leila a lie-detector teat at thi
s time provided the 

following questions are asked to me, 

Question No. 1. 
Have I ever met Lee Hervey Oswald and talk

ed to him at 

any other time in my life besides that of 
August 16, 1963, when 

I visited his house on Maeezine St., New O
rleane, when I tried 

to infiltrate his Communist oreanizetion, 
"Fair Flay for Cuba 

Coemittee" and of which visit I immediatel
y,reported to Lieuten-

ant Lartello of the New Orleans Police D
epartment and of which 

visit 1 cave full details to the FBI and the Secret Service days 

after the assassination of the late President Kennedy? 

Answer to question '_lo 1.-- No. 

Question No 2. 
In telkine to V.r. Lee Harvey Oswald on Aue

ust 16, 1963, 	 oh' ,  

what impression did I receive about him. 	 t 
eiAnswer to question No. 2. , 
	 t.; 

r 	Mr. Lee Harvey Oswald 
was intellicent end a very well in- 

i 

structed Communist. 

Question .T:o. 3. 
-Htve I per met Lee Harvey Orwell in the c

oapany of David 

[Ferrier end Sergio Arcecha Smith ateM
ancupo's gesteurant on 

,/ CaponLafayette Streets. 

-'Answer to Question No. 3.-- No. 

Question lo. 4. 
L. 	Isn't it true thet on January 21, 1967, you,

 :fir. Garrison, 

told me that.several witnesses had testifi
ed that they had seen 

• me with Lee Purvey Oewald, David Fe
rrie and Sereio Arcacha Smith 

'eee4 at :,:ancuso's Aesteurant on Camp and 
Lafayette Streets. 

' 'Answer to question No. 4.-- Yes. 

Question No. 5. 
Based upon this testimony by these witness

es stated in 

quostlon 	4 in rererd to ne being wit
h Lee N-Lrvey Oseeld, 

do I believe that these witnesses be prose
cuted by law for 

• givine false tectluony? 

Answer to eueotion No.5. 	• 

Because these witnesnes are lying, I belie
ve-that they 

all must be prosecuted by law. 

ri 
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Couestion No. 6. 
Have I ever be . at the anti-Castro trains 	camp of the 

Christian Democratic Movement which was located across Lake 
Pontchartrain fro? New Orleans in the year of 19637 
Answer to question No.6. 

No. I have never been at that training camp. 

Question to. 7. 
Isn't it true that you, Pr. Garrison, told me on January 

21, 1967, that you had witnesses that would testify that they 
had seen me at that training camp? 

. Answer to question No. 7.--- Yes. 

Question No.6. 
Based upon the testimony of these witnesses, whet should 

the District Attorney's office do about these witnesses. 
Answer to question No 8. 

Because these witnesses have lied, they must all be 
prosecuted by law. 

• Question No. 9. 
1..; 	

Have I ever been threatened to be killed by en individual, 
who appears to me to be one of your witnesses, beeaues I had 

,come to your office on several occaelone? 
Answer to quest!on ro. 9. 
• '..0 8.... . Yen, my life hen by an individual on January 23, 1967, who 

. L in a telephone conversation with my wife told her that he was 
going to kill me if I continued goin3 to the District Attorney's 

..., office to give them information. 
-.; 	After my wife recoznimed the voice of Jack Martin on a 
..tape recorded conversation in your office on January 24, 1967, 

......,iyou ":.:r. Garrison, told me that you also thou,-- ht it wen Jack 
" Martin because information about my visits to your office had  ,,, 
.-Ileaked bout to him: 	 . 	 , 
.... 

 
On -January 28, 1957, Mr. Jack Nartin confessed in front of • 

Mr. Louie Ivan and myself that he had called my house and 
threatened to kill me. 

• Question No. 10. 	 . 
Have I ever been present at any time,at any place where 

',v there.hes been a discussion about a plot to assassinate the 
., 

 
late President John F. Kennedy? 
Answer to Question No. 10. 

No. I have never been present nor did I ever ovorheer 
any conversation in retard to a plot to kill the late President 
John F. Kennedy. 

I am also requestInr that a copy of all your questions and the 
answers by no be elven to me for my record pureosea before I les.ve 
this office this date, Arril 13, 1957, in the company of ny wife 
Mrs. Naria 3. .Quiroga. I also request that the lie-detector test 
be given in the presence of my wife. 

- . 	 Sincerely yours,  
...„-- 	 _.:.#.:.- :-.„.,.."....... ...... et.,..,„_.ont,,...., 	l.14. 	""d; w. • 	...,41.11".. ,. 
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Carlos Zuiroga
.. 
	 .Mrs. P_aria 3. Quiroga 	rr.-Jin Garrison 

Wil,n(los 	 Witness 
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